
Pöytäkirja I 

Suomen Canastaliiton hallituksen kokous 25.2.2018                        
Harmaahaikarankuja 2A                            
00940 Helsinki 

Paikalla:                                

Mikko Peltola Maisa Rajala Seija Suominen 

Hanna Ailas Jarmo Mäkelä     Mira Runne 

Marja-Leena Kuusijärvi   

Poissa: Jukka Mäkelä, Jussi Sipiläinen, Timo Määttänen, Martti Kujanpää 

1. Kokouksen avaus 
Suomen Canastaliiton puheenjohtaja Jarmo Mäkelä avasi kokouksen kello 18.14. 

 
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. Esityslistan hyväksyminen 
Esityslista hyväksyttiin. 

 
4. Edellisen kokouksen ja vuosikokouksen pöytäkirjat 

Pöytäkirjat tarkistettiin ja hyväksyttiin. 
 

5. Liiton toimihenkilöt vuodelle 2018 
Varapuheenjohtajaksi valittiin Mira Runne. 
 
Sihteeriksi valittiin Mikko Peltola. 
 
Rahastonhoitajaksi valittiin Marja-Leena Kuusijärvi. 
 
Kalustonhoitajaksi valittiin Timo Määttänen.  
 
Kilpailuvastaavaksi valittiin Hanna Ailas. Hanna kyselee muita auttamaan aina tarvittaessa. 
Kilpailuvastaava hoitaa kutsut sekä on vastuussa kilpailujen tuloslaskennasta. Kutsut pyritään 
laittamaan nettisivuille viimeistään kolme viikkoa ennen kilpailuja. SM-kisojen osallistujien 
alaraja on viisi pöytää. Arpajaiset järjestetään pelaajamäärän ja harkinnan mukaan. 
 
Palkintovastaaviksi valittiin Seija Suominen, Marja-Leena Kuusijärvi, Maisa Rajala sekä Mira 
Runne. 
 
Arpajaisvastaaviksi päätettiin Hanna Ailas ja palkintovastaavat.  
 
Internet- ja tilastovastaavaksi valittiin Mikko Peltola, Mira Runne ja Jukka Mäkelä. Keskusteltiin 
vanhoista sivuista ja niiden sisältämistä tilastoista sekä nettisivujen ylläpitokuluista. Vanhojen 
sivujen ylläpito lopetetaan, kun domain erääntyy seuraavan kerran. Sivujen sisältämä data 
kerätään talteen ennen sitä. Vuosi 2018 pidetään vielä nettisivuja, mutta suuntaus on kohti 
ilmaista Facebookia. Mira keskustelee Irman kanssa asiasta. 
 
Keittiövastaavaksi valittiin Maisa Rajala ja Hanna Ailas avustaa. 
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Prossaryhmään valittiin Irma Koskela-Kanervo, Jukka Mäkelä ja Maisa Rajala. 
 

6. Taloudellinen tilanne 
Tilillä on rahaa noin 2000€. Vuoden lopussa rahaa olisi hyvä olla noin 1000€. 

  
7. Arvioidut kalustotarpeet 2018 

Liitolle tarvitaan uudet pelikortit, noin 30 pakkaa. 
 

8. Kevätkauden jäljellä olevat kilpailut 
Vaasan kilpailut järjestetään 7.-8.4.  
 
Mape järjestää HM-Samban 5.5. Järjestävälle kerholle annetaan sponssia 5€ per osallistuja, 
rahat ovat "korvamerkittyjä" palkintoihin. 
 
Itämeren ystävyyskilpailut 2.6. (?), Visby järjestää?  
 
Cityn kesäsamba järjestetään 10.7. 
 
Visbyn turnauksen päivämäärää ja innostusta lähteä kisoihin ei tiedetä. 
 
SM-Joukkuecanastaa ei järjestetä. 

 
9. Syyskauden kilpailut 

SM-Sitoumussamba järjestetään alustavasti 22.9. ja varapäivänä on 29.9. SM-kilpailujen 
palkintojen määrä täytyy olla vähintään sama kuin SM-Canastassa. 
 
HM-Canasta 20.10. Järjestävälle kerholle annetaan sponssia 5€ per osallistuja, rahat ovat 
"korvamerkittyjä" palkintoihin. 
 
SM-Samba 17.11. SM-kilpailujen palkintojen määrä täytyy olla vähintään sama kuin SM-
Canastassa. 
 
Itsenäisyyspäivän kilpailut 6.12. 
 
Prossakilpailut 15.12. (kutsukilpailu) 

 
10. Muut esille tulevat asiat 

Vuoden Paras -sarja on aiheuttanut huonoa ilmapiiriä hyvin useina vuosina. Keskusteltiin onko 
tarvetta jatkaa sarjaa. Johtokunnalle asia pohdintaan ja mahdollisesti ensi vuonna 
vuosikokoukseen asia esille? 
 
Keskusteltiin myös Liiton tulevaisuudesta ja kannattavuudesta jatkaa. 
 
Jarmo on estynyt tulemaan seuraaviin johtokunnan kokouksiin. 

11. Seuraava kokous 
Seuraava kokous on 2.9.2018 osoitteessa Harmaahaikarankuja 2A kello 18.00. 

 
12. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 19.47. 


